



# Verslag Raad van Bestuur 07/10/2019

Aanwezig: Jan Stryckers, Alex De Brauwer, Tom Lovink, Raf Baudewijn, Marc Vander Mierde, Patrick Boes, Tim Mogal, Giannoula Tsakitzidis

Ambtshalve: Alex de Brauwer, Tina Muyllaert, Philip Hendrix

Verontschuldigd: Erwin Dirx

## 1. opening door de voorzitter

Bart verwelkomt alle leden en opent de vergadering

## 2. goedkeuring verslag vorige vergadering

Verslag wordt goedgekeurd na aanpassing van de nodige opmerkingen

## 3. Beheer SG

- nieuwe legitimatiekaarten scheidsrechters en leden RvB

Tina deelt de nieuwe legitimatiekaarten voor de leden van de RvB uit en deelt mee dat Christof deze voor de scheidsrechters aan het maken en versturen is. Deze kaart zal worden aangemaakt voor alle scheidsrechters die aangesloten zijn bij VHV, ongeacht de categorie waarbinnen deze fluiten

- actiepunten vanuit bilateraal gesprek Sport Vlaanderen

Vanuit Sport Vlaanderen wordt er nadruk gelegd op een duidelijke koppeling van de budgetten aan het beleidsplan zodat dit degelijk kan worden opgevolgd en wordt er een grotere betrokkenheid bij de uitvoering van het beleidsplan verwacht vanuit de Raad van Bestuur wat reeds aangepakt werd door de procedure 'celwerking'

- recuperatie scheidsrechterkosten voor wedstrijden VHV-J18B, VHV-J16B,...?

Beslist wordt dat ook voor de wedstrijden waarvoor geen officiële aanduidingen gebeuren, de scheidsrechters dienen ingegeven te worden bij de wedstrijd in het platform zodat de betalingen van deze scheidsrechters correct zouden verlopen. Enkel wanneer het scheidsrechters betreft vanuit de club waarvoor deze niet betaald dienen te worden, hoeft dit niet.

Secretariaat communiceert nog over deze recuperatiekosten zodat alle clubs duidelijk weten dat dit een forfaitair bedrag betreft gebaseerd op het aantal ploegen per divisie.

- voorstel aanpassingen reglementen

Voorstel vanuit topsportcel mbt het spelen met hars in jeugddivisies wordt besproken en benadrukt dat dit voorstel in eerste instantie betrekking heeft op regioselecties en VHV-competitie voor J16, M17, J18 en M19. Gezien de impact van een dergelijk voorstel, is het belangrijk dat dit gedetailleerd verder wordt uitgewerkt alvorens hierover kan gestemd worden en het voorstel eventueel kan worden goedgekeurd. (een overgangsregel om niet-verplicht harsgebruik toe te laten bij jeugdreksen)

bijvoorbeeld). Vraag om dit gedetailleerder uit te werken en hierbij timing voorop te stellen, wordt teruggespeeld naar topsportcel

Het voorstel om het aantal spelers bij VHV eveneens naar 16 spelers te brengen zoals dit ook op KBHB-niveau reeds in voege is, wordt als principe goedgekeurd om dit vanaf volgend seizoen door te voeren.

#### 4. Beheer RvB

- Gesprekken speelstad

Er werd ondertussen met de 4 steden gesproken ikv de nieuwe speelstad van de Red Wolves; Antwerpen is niet langer kandidaat in dit verhaal maar zal wel worden meegenomen in het verhaal rond de handbalacademies. Kortrijk wordt niet langer weerhouden omdat de andere voorstellen financieel sterker waren. Het voorstel van Kortrijk was financieel minder interessant en zal dus ook niet langer meedingen. Momenteel lopen de bespreking dus nog tussen Hasselt en Leuven. Communicatie volgt van zodra beslissing helemaal afgerond is.

- UBO-register

Voor het UBO-register werden ondertussen alle gegevens doorgegeven aan Bart zodat hij dit in orde kan brengen op het MyMynFin-portaal

#### 5. Financiën

Philip Hendrix en Alex melden dat er zich problemen voordoen mbt de werking van de scheidsrechters waarbij verschil is in de procedure voor VHV en LFH. Zo geven Waalse scheidsrechters nu geen onkostennota wanneer ze fluiten bij Vlaamse clubs. Voor VHV is het systeem echter zo uitgewerkt omdat onkostennota's zo als 'stuk' gebruikt kunnen worden voor de boekhouding van de clubs en als verificatie van uiteindelijke afrekening. Alex bespreekt dit alvast woensdag op PUC en dit zal ook meegenomen worden naar PUC

#### 6. Cellen en commissies

- IT-commissie

Voor het platform zijn er momenteel nog acties rond scheidsrechters en jeugdsportfonds waarbij timing vooropgesteld werd om dit laatste helemaal in orde en online te zetten tegen eind oktober zodat de clubs tegen eind november hiervoor alles in orde kunnen brengen

Daarnaast wordt er momenteel ook een analyse van het volledige IT-landschap (ook hosting van platform o.m.) uitgevoerd olv Tom

Wat het digitaal wedstrijdblad betreft, werd er ondertussen reeds met 1 provider (M&J consulting) gesproken waarbij hun oplossing in eerste instantie te licht werd bevonden. Hun vooropgestelde timing was dan weer een pluspunt en in overeenstemming met onze eigen planning. Er staat ook reeds een afspraak gepland met een 2<sup>de</sup> bedrijf (InspireSports) dat half oktober staat ingepland. Als 3<sup>de</sup> bedrijf werd deze vraag ook aan Deltablue gesteld zonder resultaat tot op heden.

Tom stelt hierbij de vraag of hiervoor ook een mandaat kan bekrachtigd worden door dit als agendapunt op het eerstvolgende PUC te plaatsen waar de werkwijze mbt dit gezamenlijke project alvast kan uiteengezet worden. Tina vraagt aan Patrick om dit mee te nemen als agendapunt.

- cel breedtesport

Ondertussen is een eerste vergadering na een lange periode van inactiviteit achter de rug en werd er een brainstorm gehouden over hoe en wat de cel breedtesport dient voor te stellen. Hierbij werd er op één punt wel dieper ingegaan, namelijk G-sport. Ook clubs zijn hier immers duidelijk vragende partij. Zo werd er besloten dat er een mail zal uitgaan naar alle clubs met uitnodiging voor vergadering rond deze materie waarna er een werkgroep zal worden opgericht. Hierbij is het tevens de bedoeling om te 'benchmarken' en mensen die beroepsmatig rond deze materie bezig zijn die ons kunnen bijstaan met advies aan te spreken en te activeren binnen deze werkgroep zodat er tegen nieuwjaar reeds enkele zaken duidelijk op papier kunnen worden gezet.

Opmerking wordt gegeven dat er vanuit Sport Vlaanderen oiv de nieuwe minister van sport extra geïnvesteerd zal worden in alles wat te maken heeft met G-sport en daarnaast ook de hoogte van de subsidies gekoppeld zullen worden aan de prestaties van de eerste ploegen per sporttak.

Indien mogelijk wordt er actief gewerkt aan de inschakeling van meer vrouwen in deze cel omdat een goede verhouding man/vrouw zeker in een cel breedtesport van belang kan zijn.

## 7. Varia:

- Alex geeft een korte samenvatting van de eerste vergadering met de regiobesturen die zeer constructief was en waarbij heel wat informatie werd uitgewisseld aan de hand van een brainstormsessie. Binnen topsportcel is er echter reeds initiatief dat op U14 is gericht dat eventueel in vaarwater komt van idee van regio AVB mbt regioselectiewerking op dit niveau. Voorgesteld wordt om beide even op elkaar af te stemmen en dit naar toekomst steeds consequent te doen. Wat hier eveneens naar voren kwam, is de vraag vanuit alle betrokken partijen naar meer uniformiteit en dan vooral mbt spelvorm: handbal als sport dient bij voorkeur over alle regio's hetzelfde te zijn hoewel de regio's wel aandringen op een zekere autonomie vanuit redenering dat zij veel dichter staan bij de clubs dan de federatie zelf
- De Kick-Off van het speelhandbal-project zal op 10/10 doorgaan te Bilzen en werd uitgewerkt door Gerrit in samenspraak met Eric waarbij ook TVL zijn aanwezigheid heeft bevestigd.

Vraag wordt wel meegegeven om de communicatie naar clubs vanuit facebook en instagram en website om reclame te maken voor dit project en het huren van de structuren op te zetten.

De opmerking dat het jammer is dat dit wederom een initiatief is dat in Limburg zal doorgaan, wordt door ganse RvB beaamd. Hier ligt opdracht voor Eric en Gerrit om de planning en communicatie van events verder open te trekken naar heel Vlaanderen

- voorstel tot herziening leveringsplicht vanwege Sam Van den Plas (zie bijlage)

Een dergelijk voorstel werd reeds besproken op scheidsrechterscomité eind vorig seizoen maar niet weerhouden; Philip kijkt even na waarom dit werd verworpen hoewel het idee wel een degelijke grond heeft vanwege een te beperkte instroom vanuit jonge scheidsrechters. Minimum aantal wedstrijden best wel op te trekken in dit voorstel om verder mee te kunnen nemen in onderhandelingen (3 wordt als te weinig beschouwd). Voorstel voorleggen aan scheidsrechterscomité en regioscheidsrechterscomité

In de kantlijn van dit voorstel, wordt door de leden van de RvB ook meegegeven dat de cursus voor junior of seniorscheidsrechter 6 dagen beslaat waardoor veel mensen reeds op voorhand afhaken. Lessenpakket misschien een keertje opfrissen en herbekijken

omdat inhoud en relevantie aan een update toe zijn. Ook duidelijk formuleren wat VHV-materie is en wat regio-materie is op dit vlak

Wouter Vanden Bossche (bondsprocureur) heeft ondertussen opdracht aanvaard om reglementen te herwerken tegen begin volgend seizoen.

Er wordt ook duidelijkheid en eenzelfde werking gevraagd mbt tonen van identiteitskaart hetwelke niet op een correcte manier werd gecommuniceerd naar het PUC toe en waardoor er dan ook onduidelijkheden zijn ontstaan.

- De laatste versie van de reglementen van de meisjescompetitie M15 en M17 is niet gefinaliseerd of ooit verschenen. Versie van Giannoula dient door Tessa verder uitgewerkt te worden en gepubliceerd.
- Als antwoord op vraag van Philip om duidelijkheid te krijgen over homologatie wordt meegedeeld dat de verantwoordelijkheid hiervoor bij Gerrit en Hub ligt in samenspraak met scheidsrechters
- Vraag van Philip voor opvolging van document voor vergoedingen voor waarnemers dat door Els zou worden aangepast.
- Vraag van Bart om Instagram zo snel mogelijk te installeren. Raf stelt dat dit vanuit breedtesportcel reeds werd besproken en beslist om dit in verschillende categoriën/groepen in te delen en deze reeds op voorhand te 'vullen' met zaken die voldoen aan deontologische code/GDPR. Tina heeft ondertussen ook reeds een meeting met Eric en Gerrit gepland om de communicatie verder te bekijken en zal dit daar ook ineens meenemen.
- Donderdag is er terug een meeting met de Beneboard waarop Tina zal aanwezig zijn. Momenteel vanuit Belgische clubs is er de vraag om meer invloed vanuit België op deze Board te kunnen uitoefenen. Tina zal kijken hoe we dit kunnen verwezenlijken in samenspraak met de Board.
- Nieuwe KBHB-structuur vanwege overname financiële verantwoordelijkheid selectiewerking: vertegenwoordigers PUC vanuit VHV zijn document aan het opstellen om alles juist kader te geven wat volgende week op PUC zal voorgelegd worden

Volgende vergadering niet op 04/11 maar 07/11